
 
 
 ENKÖPINGS BRIDGESÄLLSKAP 
 Protokoll från styrelsemöte 1 maj 2022, Nr 157 
 
 
Närvarande: Robin Holmqvist, Håkan Lindh, Stefan Giertz, Ragni Kaiheden, Ingrid 

Ekstrand, Kent Tibbelin och Anette Maretics. 
  
Frånvarande:  Britt-Marie Frölén 
 
 
§ 1 Föregående Föregående protokoll godkändes och lades till handlingarna.  
protokoll 
  
§ 2 Kommentar Långfredagsbridgen blev väldigt trevlig och lyckad.  
från föregående   
protokoll  Robin har meddelat Ryzard att vi inte ska ha någon guldtävling. Vi 

planerar för en hösttävling liknande den på långfredagen.  
 
 Vi köper mer material från Enköpings Pensionärs Bridgeklubb.   
 
 I torsdagskväll genomfördes den första partävlingen för mindre rutinerade 

och det var hela 14 par som deltog och 18 brickor som spelades.  
 
  
§ 3 Kommande Augusti månads program är klart inom kort. 
program   
 Ragni får i uppdrag att ordna anmälningslapp till pärmen om att det blir 

fortsättningskurs som startar den 6 september.  
 
 Årsmöte blir den 14 september klockan 18.00.   
 
 Till Håkans tävling den 6 maj är det 32 personer anmälda och det finns två 

reserver.  
 
 KM singel blir onsdagen den 21 september. Styrelsen beslutar att vi inte 

längre ska ha KM mixed och KM dam. KM par blir i vår, troligen på en 
onsdagskväll. Styrelsen beslutar att vi inte fortsätter med ingravering i 
nuvarande pokaler och Robin får i uppdrag att ordna två nya pokaler till 
KM singel och KM par.  

 
 Styrelsen beslutar att vi inte startar upp ENA-serien och Enköpingsserien i 

höst.  
 
 Lördagen den 8 oktober blir det långlördagstävling.  
 
 
§ 4 Övrigt Gällande 4-mannaserien beslutar styrelsen att om man har fler än två 

personer som har mer än 60 mästarpoäng i en match får laget 15 poängs 
avdrag per spelare. Dvs vid tre spelare över 60 mästarpoäng är det 15 
poängs avdrag och vid fyra är det 30. 

 
 PRO har frågat om vi kan sänka kostnaden för dem. Styrelsen beslutar att 

vi inte säker priset. Alla ska betala samma pris för att vara i lokalen. 
 
 
 



 
 
 
 Vi är mycket nöjda med städningen av lokalen. Kent får i uppdrag att säga 

upp städningen under juli månad, då vi har väldigt lite verksamhet.  
 
 Inbetalningskorten för medlemskap kommer i juni månads bridgetidning. 
 
    
§ 5 Ekonomi Ekonomin är fortsatt stabil.  
  
§ 6 Nästa möte Nästa styrelsemöte är söndagen den 14 augusti 2022 klockan 18.00. 
  
  
 
 ……………………………. …………………………. 
 Robin Holmqvist  Anette Maretics 
 Ordförande   Sekreterare 


